

Bio Xuanxuan Sun

English

Ms **Xuanxuan Sun** is a Guitarist from Qingdao, China. Xuanxuan holds a Bachelors and a Masters degree in music from the Central Conservatory of Music in Beijing. She started studying and practicing the classical guitar when she was very young. She entered a professional music school in primary 5 and was trained by the Guitar Professor Zhi Chen. During her 15-year guitar career, Sun won the highest scholarship and National Scholarship every year.

Xuanxuan Sun is now a Professor of classical guitar at the Jilin University of Arts in China.

As a professional musician, Xuanxuan performs concerts around the country, she had her solo Conerts in several International Guitar Festivals as a guest artist and as a jury in the guitar competitions. She is popular with audiences across China and has received lots of positive feedback and praise from the media and audience.

Francais

Xuanxuan Sun est une guitariste de Qingdao, en Chine. Xuanxuan est titulaire d'un baccalauréat et d'une maîtrise en musique du Conservatoire central de musique de Pékin. Elle a commencé à étudier et à pratiquer la guitare classique dès son plus jeune âge. Elle entre dans une école de musique professionnelle en primaire 5 et est formée par le professeur de guitare Zhi Chen. Au cours de sa carrière de guitare de 15 ans, Sun a remporté chaque année la plus haute bourse et la bourse nationale.

Xuanxuan Sun est maintenant professeur de guitare classique à l'Université des Arts de Jilin en Chine.

En tant que musicienne professionnelle, Xuanxuan donne des concerts à travers le pays, elle a eu ses concerts en solo dans plusieurs festivals internationaux de guitare en tant qu'artiste invitée et en tant que jury dans les concours de guitare. Elle est populaire auprès du public à travers la Chine et a reçu beaucoup de commentaires positifs et d'éloges de la part des médias et du public.